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Styrelsens arbete under året 

Styrelsen har under året haft tio ordinarie styrelsemöten och två arbetsmöten. På 

arbetsmötena har kommunikation samt ekonomi stått på agendan. Mycket tid har 

ägnats åt tvistemålet med avgående ordförande under 2023. Vi har förankrat med 

medlemmarna hur vi hanterade tvisten med vår ordförande som avgick i november 

2023. Styrelsen har beslutat att starta upp en arbetsgrupp för att genomföra en 

genomlysning av nu gällande policys och ersättningar. Gruppen skall arbeta fram 

förslag till policys som skall ersätta de gamla. Andra viktiga frågor som prioriterats 

under året har varit hur vi ska få i gång kursverksamheten samt hur locka flera 

personer till klubben. 

Medlemsmöten  

Förutom årsmötet den 11 feb 2024 har klubben genomfört 3 medlemsmöten  

• 16 april 2024 (12 medlemmar närvarande, varav 4 st var från styrelsen)  

• 21 september 2024 (12 medlemmar närvarande, varav 5 st var från styrelsen)  

• 30 november 2024 (20 medlemmar närvarande, varav 5 st var från 

styrelsen).  

I samband med årets sista medlemsmöte bjöd klubben på tomtegröt, skinkmacka & 

julglögg. 

Medlemsutveckling 

Vid utgången av år 2023 var vi 100 medlemmar. Vid årets slut 31 december 2024 

var antalet medlemmar 98. Vi hade 13 ungdomar mellan sju och 20 år. Antalet 

medlemmar har under den senaste tioårsperioden pendlat runt ca 100 medlemmar. 

Antalet medlemmar pikade 19 april 2010 då vi var 146 medlemmar. 

 

 



Kommittéer & Organisation 

Plan o stugkommittéen 

Kommittén har bestått av Mats Johansson, sammankallande & Janne Svensson.             

Anders Strandahl & Mikael Johansson varit behjälpliga. 

Det har varit en städdag där stugan städades invändigt och impregnerat virke 

tvättades. Buskarna på vänster sida av backen till klubben röjdes. Städdag nummer 

2 ställdes in pga. ostadigt väder. 

Appelplanen gödslades 1 gång och klipptes 24 gånger mellan 3 maj – 20 oktober. 

Utbildningskommittén 

Utbildningssektorn har bestått av Daniella Blenke och Åsa Hoffman. Åsa håller 

kurser och har koll på marknaden och Daniella tar emot anmälningar och håller i 

mailkontakterna. Daniella håller även kontakten med Studiefrämjandet.  

Året startade lite trögt. På våren hade vi ett par kurser utan några anmälningar alls. 

Under året hade vi sen totalt 7 kurser där det var 2 valpkurser och resten var av 

olika karaktär. Två av kurserna hade kursledare som var utomstående från klubben 

och som vi således betalade kursarvode till.   

Genomförda kurser:  

- Valpkurser  

- Springa med hund  

- Fortsättning Rallylydnad  

- Spårkurs nybörjare  

- Specialsök  

- Draghundskurs, springa och cykla med hund  

Utbildningssektorn har i slutet av året skickat två sammanställningar på årets kurser 

till SBK. Klubbens kurser har marknadsförts med att annonsera i Inlandsbladet och 

Facebook. 

Kökskommittéen 



Kökskommittén har under året bestått av Ulla-Britt Lindqvist, Eva-Lena Danvik 

samt i viss mån Börje Johansson som på grund av sjukdom endast kunnat delta 

sporadiskt. 

Kommitténs arbete har bestått i att hålla förråden fyllda så att medlemmarna fått sin 

välbehövlig/välförtjänta fika i samband med onsdags- och lördagsträningen, vid 

kurser, sammanträden och även spontanbesök. I samband med tävlingar har 

serverats mer rustik mat till funktionärer. 

 

I samband med sportlovet anordnade klubben aktiviteter för barn under ledning av 

Carina Leander, mycket uppskattat och kökskommittén bjöd på bullar och varm 

choklad, mycket uppskattat. 

 

Under höstlovet anordnades aktivitetsdagar för barn under ledning av Alva 

Herbertsson. Mycket skickligt genomfört och mycket, mycket uppskattat av 

barnen. Även här ställde kökskommittén upp fika och korv. 

 

Stämningen i kommittén är mycket god, samverkan med klubbstyrelsen fungerar 

bra. Dock hade det varit välbehövligt med några ytterligare ordinarie ledamöter. I 

dag är vi alltför sårbara vid exceptionella händelser.  

 

Tävlingskommittén 

Tävlingskommittén har under året bestått av Christina Olsson (sammankallande),  

Alexandra Myrén och Camilla Jacobsson.  

Tävlingskommittén har under året haft möten i samband med tävlingar, i övrigt har 

kontakter skötts via sms. Klubbens mycket uppskattade tävlingar har utförts med 

stor hjälp av många klubbmedlemmar.  

På våren arrangerade vi en appelltävling i alla grenar samt en tävling i rapport med 

startande i samtliga klasser.  

Markägarna som ställde sina marker till förfogande så att vi kunde genomföra årets 

tävlingar har avtackats med blommor.  



På hösten genomförde vi vår populära skyddstävling och under allhelgonahelgen 

arrangerade vi ”Höstglödslydnaden” med nästan 80 anmälda med starter under två 

dagar.  

Sponsorer för våra tävlingar under 2024 har varit: 

- Engelsons   

- Trädgårdsmästeriet i Faurås   

- Nutrolin 

Några av klubbens medlemmar som ska hjälpa till att arrangera bruks SM i Halland 

2025 var och besökte SM 2024 i Leksand för se och lära om upplägg av dessa 

tävlingar. 

 

 

PR/info 

Kommittén har under året bestått av Lasse Henningsson och Christer Johansson 

som hållit vår hemsida och grupper på Facebook uppdaterade. 

Agility / Rally / NoseWork / Specialsök 

Kommittén har under året bestått av Jenny Herbertsson, Lena Johansson, Annika 

Sahlin & Åsa Hoffman. 

 

 

Klubbens nya sökvägg testas. 

Klubbens första elitekipage i nosework 



I november 2024 tog Malin Larsson och Tarc sitt tredje och sista diplom i 

nosework TSM klass 3. Tarc vann totalen och placerade sig på första plats både 

inomhus och utomhus.  

På samma tävling placerade sig Jenny Herbertsson & Kivi på andra plats med 97 

poäng och Mia Skoglund & Frazze kom på tredje plats med 96 poäng. 

 

 

 

Prova på dag i Agility under sommaren 

 

Prova på dagen i agility blev välbesökt och givande. Det var fullt såväl på 

förmiddagsträffen som eftermiddagen. Där fick klubbens nya SBK allmänlydnads 

instruktör Alva Herbertsson fick dela på sina kunskaper. Alla deltagare blev bjudna 

på hamburgare med tillbehör.  
 

 

 

 

Ungdomskommittén 

Styrelsen behandlade dessa frågor under året. 



Höstlovsaktiviteter som arrangerades på Ullareds brukshundsklubb. 

 

 

Från en nöjd deltagarförälder: 

 

”Linda Olsson” 

Varmt tack Alva Herbertsson och alla inblandade för en välplanerad dag ❤️Hämtade 

fem glada och nöjda barn! Ett av dem var nervös på vägen dit för hon var lite rädd 

för hundar, särskilt stora. Hon var så glad efteråt! Ett av barnen har aldrig velat vara 

med på en fritidsaktivitet tidigare och var helnöjd! Bra betyg” 

Distriktsrepresentation 

Styrelsen eller av styrelsen utsedda medlemmar. 

Igor & Carina blev distriktsmästare i SBK Halland i spår  

 

 

Prispall GMBK 2024-09-14 Carina & Igor 632 p. 

 

Carina Leander med sin hund All In For Igor firade stora framgångar med mycket 

fina poäng på Göteborg-Mölndals Brukshundklubb 632 poäng samt på Halmstads 

Brukshundklubb 628,5 poäng där ekipaget blev distriktsmästare i spår. 



Igor är den tredje hunden som Carina meriterat med tre certifikat i bruksgrenar. 

 

 

Prispallen i Halmstads Brukshundklubb 2024-09-08 

Rapporttävlingen 2024-04-27 

Två cert blev resultatet och endast 0,75 p skilde ettan från tvåan.  

Ia Weylandt med Mixalex Olsson Flens BHK vann på 585,75 poäng med Jill 

Borgstedt Lind med Glitzerns Chicka Cava Kristianstad BK som god tvåa på 585 

poäng. 

Magnus Keidser med Hedeforsens Zaxxa SBK Malmöavdelning i lägre klass blev 

uppflyttade på 544,25 poäng. 

 

      

Prispallen i rapport ekl på Ullareds Brukshundklubb. 

Lägerverksamhet 

Carina Leander anordnade ett uppskattat midsommarläger där både inbjudna och 

UBK-are tränade och trivdes. 

 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=7921382301216531&set=pcb.7595865703864450&__cft__%5b0%5d=AZVff1dZm3l7Jd8SCmnic-xBRNfdERqFMjzfATx1A_45mb0tOzn1v2BGvKDhbFxo-3_p_qqwnJHND3lMSZW5bM_rR95FpRAOr7vl0Yo73wxmNBklLVxljhSs1gUHEkez7IU-VeGClUAr2AaTxsVbzeNyqyllpWBP_mb-TNosfWdHMW16BNXXTAyzS_ywUSvByXsEqUjZdQ37gBDKxhMZN5OY&__tn__=*bH-R


 

Träningsverksamhet 

Vi har gemensamma träningsdagar på lördagar och onsdagar som lockar både nya 

och gamla medlemmar. 

 

Slutord 

Vi tackar alla våra medlemmar som hjälpt till med stort som smått med våra 

arrangemang!  

 

 

 

Ullared i januari 2025 

 

Styrelsen för Ullareds Brukshundklubb 
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